2024 CNYCA Stage Program Registration Guideline:
 
1）CNYCA Spring Festival Gala will select only programs from the Great Sacramento Area communities to perform, except special programs invited by CNYCA.
CNYCA春节联欢会舞台表演只邀请大沙加缅度本地社区节目参加，CNYCA组委会特邀节目除外。
 
2）CNYCA Spring Festival Gala will allow only those performance teams that established for two years or more to register and perform.
大沙加缅度地区成立两年或两年以上的团队才可以报名参加CNYCA的春节联欢会演出。
 
3）The performance teams that register to participate in CNYCA Spring Festival Gala Performance shall follow and obey the provisions and requirements of CNYCA stage performance. 
报名参加CNYCA春节联欢会舞台演出的团队须遵循并服从CNYCA节目演出的各项规定。

4）Registered teams should support or participate in CNYCA activities to promote Chinese culture.
报名参加CNYCA春节联欢会舞台演出的团队，应当支持或参加CNYCA为推广中华文化所进行的社区活动
 
5）Each Spring Festival Gala stage performance program must NOT exceed 4 minutes and 30 seconds.
春节联欢会舞台表演每个节目演出时长不超过4分30秒
 
6）Group performances, such as dance, martial arts, chorus, and musical ensemble, must include 6 or more performers. 
舞蹈、武术、合唱、乐器合奏等集体节目，表演人数应为6人或6人以上。
 
7）Each performer can perform in up to two programs. The Gala Opening Dance is exempted from using the quota.
每位演员最多参加两个节目的表演；开场舞不算在这两个节目名额中。
 
8）Program registration deadline is October 9th, 2023, 11:59pm.
节目报名截止时间为2023年10月9日晚11:59pm。
 
9）Please include the name of the program music or its online link when registering for the program (Do not have to be the final music version). 
节目报名时请附上节目的音乐名字或音乐链接（可以不是最终音乐版本）。

 10）Please include the link of the original dance video if a dance is not choreographed by the performance team. 
舞蹈节目如果不是原创舞蹈，或仅有部分改编，须附原版舞蹈录像链接

11）If multiple teams use the same music, or perform the same or similar programs, the CNYCA Stage Program Committee will work with teams to resolve the issue.  The Committee has the right to make the final decision.
若有不同团队使用同样的音乐，或表演相同或相似的节目，CNYCA节目组将与演出团队商议解决。CNYCA节目组有最终决定权。

12）Please notify the CNYCA Stage Program Committee if any teams need to change the program before 11/9/2023. 
报名完成之后，如需更换节目，须在2023年11月9日前通知CNYCA节目组。
 
13）All performers are required to follow the stage’s Health and Safety Procedures.
所有演员需遵循剧场“健康及安全要求”。
 
14）Each registered team/organization must submit its audition video no later than 11:59 PM on December 11th, 2023 (All performers must be in performance costume).  
Program videos must be uploaded to the video submission link designated by the CNYCA Stage Program Committee.
CNYCA Stage Program Committee will review and select final stage programs based on the audition videos submitted.
所有报名的节目，须在2023年12月11日晚11:59pm之前提交节目视频（演员须穿演出服录像）；
节目视频须发到CNYCA节目组指定的视频提交链接中；
CNYCA节目组将根据提交的视频筛选节目。
 
15）All selected programs must participate in the Stage Rehearsal scheduled on 2/17/2024 (tentative) .
Any program that cannot participate in the rehearsal must submit an application for absence to the Committee no later than 1/16/2023.   
Programs absent from the rehearsal without preapproval from the Committee will NOT be allowed to perform in the CNYCA Spring Festival Gala. 
所有入选节目必须参加正式表演前的彩排。彩排时间暂定为2024年2月17日。
若有节目因故不能参加彩排，该节目负责人须在2024年1月15日之前，向CNYCA节目组提出申请，并获得节目组同意；无故或临时决定缺席彩排的节目，将不能参加CNYCA春节联欢会正式演出。
  
16) If needed, the CNYCA Stage Program Committee will invite professionals to advise the performing teams.  
CNYCA 节目组将邀请专业老师作为艺术顾问，为各演出团队提供必要的专业指导。
 
17) Each performing team must assign at least 5 performers to participate in the final Curtain Call.  If this requirement is not met, the team will lose the opportunity to participate in the 2025 event.
所有入选参加春节联欢会舞台表演的团队，必须参加舞台演出结束时的谢幕。每个节目须有至少5名演员穿演出服谢幕。不参加或少于5人参加谢幕的表演团队，将失去下一年报名参加2025春晚演出的资格。

18) The CNYCA Stage Program Committee has the right for the final interpretation of the performance guidelines of the CNYCA Spring Festival Gala.
CNYCA 节目组拥有CNYCA春节联欢会舞台节目演出规定的最终解释权。

